

Tampereen yliopisto  
Reettorit ry  
Hallituksen kokous 2/2023  
Aika: 23.1.2023 klo 16.30  
Paikka: Retokoti ja Zoom:



<https://tuni.zoom.us/j/65205293571?pwd=a3BkaHU3c0RLT0RwRzFPSlIsdkZQUT09>

Meeting ID: 652 0529 3571

## **Esityslista**

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talousasiat	4
7.1 Collegepaitojen tilaaminen	4
7.2 Kide.Appin käyttöönotto	4
7.3 Kitsaan maksullisen version lisäbudjetointi	4
7.4 Uuden hallituksen talouskoulutus	5
8. Rehti-lehti	5
9. Vuosijuhlat	5
10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka	6
10.1 Kokous Leena Mikkolan kanssa	6
10.2 Helmikuun Reettorikahvien ajankohta	6
11. Sidosryhmät ja yritysysteistyö	6
11.1 Haalarihinnaston päivittäminen	7
12. Tapahtumat	7
12.1 Yle Perjantain yhteislähdöt	7

12.2 Ääniaallot	7
12.3 Kaveriimisitsit	8
13. Tuutorointi	8
14. Viestintä	8
14.1 Nettisivujen päivityksen aloittaminen	8
14.2 Hallituksen esittelyt Instagram-storyissä	9
14.3 Oman sähköpostin perustaminen vujutoimareille	9
15. KV-asiat	9
16. Ympäristöasiat	10
17. Kevätkokous	10
18. Hallituksen edustusjoukkue Kyykän MM-kisoissa	10
19. Saapuneet vuosijuhlakutsut	11
20. META	11
21. Kokouksen päättäminen	11

## 1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16:30.

## 2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan: Vilhelmiina Kivioja  
Sihteeriksi valitaan: Marilla Timonen

Läsnäolijat: Vilhelmiina Kivioja  
Marilla Timonen  
Lilja Paakkanen  
Rosa Myllysilta  
Fanni Silvén  
Säde Lappalainen  
Reetta Sihto  
Jesse Sironen

Puheenjohtaja  
Sihteeri

Veera Käsälä  
Emma Salli  
Marimilla Hietava  
Emilia Hautamäki  
Verna Vihervuori  
Åsa Pihlström  
Tuomas Massa

Paikalla kohdat 1-20.  
Paikalla kohdat 1- 17.

### 3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Lisätään kohta 19. Saapuneet vuosijuhlakutsut. Hyväksytään muuten sellaisenaan.

### 5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

12.1 Marianna Juvani perehdytti Emma Sallin ja Veera Käsälän vuosijuhlatoimarin pestiin.

16.1. Kaverisitsien ilmoittautuminen aukesi ja meni täyteen noin puolessa tunnissa.

17.1. Reetta Sihto perehdytti Säde Lappalaisen ympäristövastaavan pestiin.

18.1. Viestintävastaavat kokoustivat ja suunnittelivat kevään viestintää.

18.1. Viestintävastaavat pitivät viestintäkoulutuksen hallitukselle ja toimihenkilöille.

18.1. Toimitushaku päättynyt, hakijoita 18 henkilöä. Ensimmäinen kokous 25.1. klo 16

18.1. Vuosijuhlatiimin haku aukesi.

19.1. Rosa Myllysilta osallistui TREY:n tuutorivastaavien koulutukseen. Teema-ainejärjestön tuutorivastaavien kanssa oli puhetta mahdollisesta yhteistyöstä.

23.1. Tuutorihaku aukesi.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 7. Talousasiat

Tilillä nyt: 11 646,25€

Käteiskassassa nyt: 851,40€

### 7.1 Collegepaitojen tilaaminen

Esitys: Keskustellaan collegepaitojen tilaamisesta.

Keskustelu: Collegepaitojen tilaus loppuvuodesta on koettu hankalaksi lomien kannalta, joten halutaan tilata alkuvuodesta. Mahdollisesti voitaisiin kilpailuttaa aiemmin käytettyä firmaa. Halukkaita vapaaehtoisia paitojen tilaukseen on löytyy, ja mahdollisia uusia firmoja nousee esiin, esimerkiksi sama firma, josta tuutoripaidat tilattiin. Toivotaan mahdollisesti eri mallien tilaamisesta unisex-paitojen sijaan. Harmaalle värille on halukkuutta. Pyritään pitämään brodeeratut paidat pitkäikäisyyden vuoksi.

Päätös: Reetta Sihto ja Fanni Silvén lähtevät selvittämään paitojen tilausta.

### 7.2 Kide.Appin käyttöönotto

Esitys: Keskustellaan siitä, otetaanko Reettoreille käyttöön Kide.App isompien ja

esimerkiksi poikkitieteellisten tapahtumien lipunmyyntiä varten. Mikäli Kide.App otetaan käyttöön järkevin vaihtoehto paketeista olisi Kompakti, jossa ei ole kuukausimaksua. Mikäli päätetään ottaa Kide.App käyttöön budjetoidaan siihen 150€ talousarvion mukaisesti.

Keskustelu: Katsastetaan Kide.Appin eri pakettivaihtoehtoja, ja koetaan Kompakti parhaimpana. Pohditaan myös merkkimyynnin siirtoa Kide.Appiin.

Päätös: Päätetään, että otetaan Kide.App ainakin osaan tapahtumista käyttöön, ja pohditaan myös merkkimyynnin siirtoa.

### 7.3 Kitsaan maksullisen version lisäbudjetointi

Esitys: Viime kokouksessa budjetoitiin Kitsaan maksulliseen versioon 50€, mutta ei oltukaan huomattu, että tähän hintaan ei sisälly alv. Alvin kanssa Kitsas maksaa 62€. Mikäli otetaan Kitsas tästä hieman oletettua kalliimmasta hinnasta huolimatta käyttöön, budjetoidaan siihen 12€ lisää.

Keskustelu: Koetaan 12€ kannattavaksi lisäbudjetoinniksi Kitsaan tuomiin hyötyihin nähden.

Päätös: Lisäbudjetoidaan 12€ Kitsaaseen.

### 7.4 Uuden hallituksen talouskoulutus

Esitys: Talousvastaava Fanni pitää lyhyen talouskoulutuksen, jossa käydään läpi budjetointia ja sähköisiä kuittitositteita.

Keskustelu: Käydään läpi talousvastaavan tekemä esitelmä talouteen liittyvistä käytännöistä. Uutena käytäntönä on sähköisten kuittitositteiden käyttöönotto, jolloin paperisia tositteita ei enää liiku talousvastaavalle, ja näin ollen sujuvoittaa rahaliikennettä. Muistutetaan, ettei omia ostoksia kuiteille, joista halutaan järjestöltä korvaus.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 8. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla. Toimitushaun tulosten esittely. Käydään läpi budjetti-arvio, sekä yleistä keskustelua nettisivujen ja Rehtin nettijulkaisun jatkosta. Taitto- ja kuvankäsittelyohjelmistoista keskustelua.

Keskustelu: Toimitukseen haki 18 henkilöä, jolloin toimituksen koko tulee olemaan 20 hlö päätoimittajat mukanaan lukien. Toimituksen tarkka rakenne määrittyy myöhemmin. Nettisivujen ja muiden uudistusten budjetointi selviää myöhemmin. Yksi muutos tuleville kausille on taiton siirtäminen toimitukselle, jolloin tulisi ostaa mahdollisesti sovellus ja mahdollista ammattiapua tämän toteuttamiseksi. Pyrkimys olisi luoda kestävä pohja myös seuraaville vuosille. Tarkoitus olisi painaa 70 lehteä per kausi eli yhteensä 140. Haluttaisiin ylläpitää toimittajien yhteishenkeä. Pohditaan, että virkistäytymisbudjettia voidaan käyttää myös toimijoiden virkistäytymiseen, sillä sitä on nostettu tämä mielessä pitäen. Tiimien ja muiden toimijoiden virkistäytymisbudjetin käyttöä tulee pohtia, jolloin varattu rahasumma jakautuu mahdollisimman tasaisesti eri aktiivien välillä.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 9. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Vuosijuhlatiimihaku on auennut 18.1. Ja sulkeutuu 27.1. Ensimmäisiä kontaktointeja mahdollisista paikoista ollaan tehty, sekä ensimmäisiä tarjouksia ollaan saatu. Vielä sopivaa tilaa ei ole löytynyt. Päätös paikasta tehdään vujutiimin kesken. Tuomaksella on kontakteja. Keskustellaan erilaisista vaihtoehdoista paikaksi, ja pohditaan oppeja edellisistä vuosijuhlista. Halutaan vielä lisää jäseniä tiimiin, ja suunnitellaan lisää mainostusta.

Päätös: Esityksen mukaan.

# 10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Koulutuspolitiikan saralla ei lisättävää.

Sosiaalipoliittinen vastaava Lilja tuo esiin, että edellisen vuoden hallituksella on aloitettu reettoreiden häirintä- ja tapahtumaohjeistusta, ja tämä halutaan saattaa loppuun. Tätä olisi tarkoitus lähteä työstämään spon, pj:n, vujutoimareiden, vpj:n, viestintävastaavan (Reetta edellisvuotena ollut mukana). Tapahtumavastaavien on tärkeä olla perehtyneitä ohjeistukseen, mutta ei välttämätöntä olla mukana suunnittelussa.

Halutaan esimerkiksi häirintäyhdyshenkilöitä tapahtumiin, ja selkeä yhtenäinen toimintasuunnitelma/ohjeistus häirinnän ehkäisemiseksi. Jäsenistölle laadittaisiin oma ohjeistus, joka olisi tarkoitus julkaista viimeistään kevätkokoukseen. Tällöin saataisiin se julki ennen vuosijuhlia, joissa edellisellä kerralla olisi ohjeistusta kaivattu.

Päätös: Kootaan tiimi häirintä- ja tapahtumaohjeistuksen kokoamista varten.

## 10.1 Kokous Leena Mikkolan kanssa

Esitys: Viestinnän opintosuunnan apulaisprofessori Leena Mikkola ehdotti tapaamista Reettorit ry:n hallituksen kanssa lukuvuoden alkajaisiksi. Pohditaan tälle sopivaa ajankohtaa.

Keskustelu: Sopivaa aikaa ei ole löytynyt etukäteen. Kopo Marimilla ehdottaa Leena Mikkolalle hallituksen tapaamista varten aikaa tiistaina 31.1. Klo 9.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 10.2 Helmikuun Reettorikahvien ajankohta

Esitys: Keskustellaan ensimmäisten Reettorikahvien ajankohdasta.

Keskustelu: Reettorikahveille ollaan ehdotettu maanantai-iltapäiviä ja tiistaiamupäiviä. Parhaimmaksi nähtäisiin ti 21.1. N. klo 10.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 11. Sidosryhmät ja yritysysteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yritysuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu:

Sidosryhmät: Marja Eklund toimii mentorointiohjelman henkilökunnan yhteyshenkilönä seuraavallakin kaudella.

Yritysysteistyö: Ollaan sovittu tapaaminen to 26.1. Klo 10 yritysysteistyöjutuista keskustelemiseen asiaankuuluvien kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 11.1 Haalarihinnaston päivittäminen

Esitys: Haalareiden mainospaikkojen hintoja olisi tarpeen nostaa, jotta saadaan haalareiden kulut alemmas ensi vuonna.

Keskustelu: Hintoja päätetään nostaa, mutta pitää kuitenkin houkuttelevina yrityksille. Pohditaan yhteistöiden markkinoinnin tapoja.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 12. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Ääni ry:n tapahtumavastaavat ovat ehdottaneet kolmioetkoja. Autekin kanssa etenee hitaasti, mutta päivämäärä on sovittu 4.4. Tapahtuma-aihe on vielä kehittälyssä.

Pohditaan löytyykö vuosikelloa ja haluttaisiin sellainen myös tapahtumille.

Tapahtumakalenteri haluttaisiin vuosikellon muotoon, vuosikelloja on muille osa-alueille (esim. viestintä). Muistutus tarkkailla tapahtumakalenteria/vuosikelloa, ja lisätä sinne tapahtumapäivämäärät.



Päätös: Esityksen mukaan.

## 12.1 Yle Perjantain yhteislähdöt

Esitys: Keskustellaan kevään Yle Perjantain yhteislähdöistä kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Kulttuurivastaava Emilia ehdottaa ensimmäiseksi yhteislähdöksi 3.2. Klo 16:00. (Aiheena Tunnista traumasi)

Seuraavaksi voitaisiin suunnitella 10.3. Huhtikuu sovitaan myöhemmin. Emilia on yhteydessä Yle Perjantaihin.

Päätös: Päätetään seuraaviksi yhteislähdöiksi 3.2. Ja 10.3.

## 12.2 Ääniaallot

Esitys: Keskustellaan Ääniaaltojen ajankohdasta tapahtumavastaavien johdolla. Valitaanko perjantaina vai sunnuntaina lähtö ja millä viikolla, sekä näiden hintaerot. Budjetoidaan 6000€ Ääniaaltoihin, jotta saadaan laivayhtiölle tehtyä varaus

Keskustelu: Tavoite olisi lähteä lauantaina, mutta kyseessä olisi silti reittilaiva. Turusta lähtöä on pohdittu, mutta käytännön ja osallistujamäärän puitteissa Helsinki ollaan todettu paremmaksi. Laivayhtiönä Viking Line. Hinta-arvio olisi noin alle 60€ sis. buffet. Ideoita esim. Maissakäynnin jälkeen kämpppäaprojen tyypillinen hyttiappro. Kokoustilan vuokraamisen yksityiskohtia harkitaan. Varausta varten täytyy ennakoida mahdollisimman ajoissa pankkiasioiden kannalta. Ajankohdaksi suunniteltu vko 11 tai 12 viikonloput.

Päätös: Budjetoidaan 6000 euroa esityksen mukaan.

## 12.3 Kaveriimisitsit

Esitys: Tarvitaan hallitukselta apuvoimia nakkeilemaan

Keskustelu: Toastit Marimilla ja Marilla. Nakkeiluihin tarvitaan apua noin 2h ennen. Vapaaehtoisiksi ilmoittautuu etukäteen ainakin Lilja, Emilia, Marilla & Maimi. Jälkikäteen Viltsu, Åsa ja paljon muita reippaita. RedBulleja hyödynnetään.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Haku auennut tänään. Hallituslaiset eivät näe hakemuksia. Muiden ainejärjestöjen kanssa yhteistyötä ja matalan kynnyksen juttuja esim. etkoja.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Stock-kuvia lisää. Lainacollegat kuvauksia varten löydetty, ja kuvauksia varten tulossa lisätietoja.

Päätös: Esityksen mukaan.

### 14.1 Nettisivujen päivityksen aloittaminen

Esitys: Nettisivuja on tarkoitus päivittää tänä vuonna. Viestintävastaavat kartoittavat aluksi, mitä muutoksia on tarpeellista tehdä. Varsinaiseen päivitykseen, esim. sivujen tekstien uudelleen kirjoittamiseen, saatetaan tarvita muiden hallituslaisten apua. Rehtin toimittajien kanssa voidaan keskustella myöhemmin, miten uudistus palvelisi Rehtiä parhaiten.

Keskustelu: Ei suuria muutoksia alkuun, lähinnä siistimistä. Tapahtumakalenterin aktivoiminen ja opiskelijoille hyödyllisten ominaisuuksien kohdentaminen nettisivuilla. Esimerkiksi tekstien päivittämiseen saattaa viestintävastaavat kaivata lisäkäsia. Viestintävastaavat voivat omatoimisesti päivittää sivuja. Rehtin toive olisi, että nettisivut palvelisivat kevään julkaisun aikana jo tarpeita mahdollisimman hyvin. Nettisivujen blogin ja Rehtin sulauttaminen!

Päätös: Esityksen mukaan.

## 14.2 Hallituksen esittelyt Instagram-storyissä

Esitys: Hallitus on perinteisesti esitelty vuoden alussa Instagramissa. Suunniteltu ajankohta on 30. päivä alkavalla viikolla. Esittelyt tehdään siten, että hallituslaiset käyvät kirjaamassa Driveen vastauksensa kysymyksiin, jotka asetellaan ystäväkirjamaisesti Canvassa tehtyyn pohjaan, johon liitetään myös kuva. Esittelyt jaetaan kolmelle päivälle siten, että ensin esitellään puolet hallituksesta, sitten toinen puoli hallituksesta ja lopuksi toimitarit.

Keskustelu: Driven viestintäkansiossa 2023 nimen Hallitusesittelyt alla kysymyspohja. Suunnitellusti hallitusesittelyt alkaisivat 30.1. Alkavalla viikolla. Hallituslaisten vastauksien tulisi olla valmiina viimeistään sunnuntaina 29.1. Ja Maimi tekee hienon pohjan stooreja varten. Hallituslaiset saa valita omat lempikuvansa nettisivuille ja esittelyyn.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 14.3 Oman sähköpostin perustaminen vujutoimareille

Esitys: Keskustellaan siitä, pitäisikö vujutoimareille perustaa oma sähköpostiosoite. Vujutoimareita on tänä vuonna kaksi, joten yhteinen sähköposti helpottaisi viestintää sidosryhmille. Sähköpostin perustaminen maksaisi noin 5€. Mikäli päätetään perustaa sähköposti, budjetoidaan siihen 5€.

Keskustelu: Käydään läpi, miksi tarvitaan erillinen sähköpostiosoite, ja käytännön asioista sitä koskien. Hinta ei ole täysin varma.

Päätös: Budjetoidaan 5 euroa sähköpostin [vuosijuhlat@reettorit.com](mailto:vuosijuhlat@reettorit.com) luomiseen, minkä viestintävastaavat tekevät.

## 15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Käsiteltäviä asioita ei ole.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 16. Ympäristöasiat

Esitys: Keskustellaan Retokodin siivouksen ajankohdasta ympäristövastaavan johdolla. Keskustellaan myös Retokodin kylpyammeen lahjoittamisesta Nätylle. Tilalle voitaisiin suunnitella uutta sohvaa tai jotain muuta istumapaikkaa.

Keskustelu: Ympäristövastaava Säde tekee kyselyn sopivasta ajankohdasta aj-tilan siivoukselle. Kylpyammeen lahjoittamista nätylle tiedustellaan, jolloin saataisiin lisää tilaa aj-tilaan. Myös mahdollisia muita ratkaisuja pohditaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

## 17. Kevätkokous

Esitys: Keskustellaan kevätkokouksen päivämäärästä. Yhdistyksen sääntömääräinen kevätkokous tulee pitää 31.3. mennessä. Vilhelmiina ehdottaa seuraavia päiviä: 20.3., 21.3., 22.3., 27.3. ja 28.3.

Keskustelu: Yhdistyksen toinen sääntömääräinen kokous syyskokouksen lisäksi. Päivämääräksi suunnitellaan 20.3. Klo 17. Paikka selviää myöhemmin. Kokous on pakollinen hallituslaisille.

Päätös: Päätetään kevätkokouksen ajankohdaksi maanantai 20.3. Klo 17.

## 18. Hallituksen edustusjoukkue Kyykän MM-kisoissa

Esitys: Reetta Sihto osti hallitukselle 23 viime vuoden lopulla tarjotun joukkuepaikan Kyykän MM-kisoista. Keskustellaan siitä, ketkä neljä lähtevät pelaamaan joukkueeseen. Kisat järjestetään 11.2.

Keskustelu: Pelit alkavat klo 9. Hallituksesta kisaamaan lähtevät Reetta Sihto/Emilia Hautamäki, Åsa Pihlström, Marilla Timonen ja Fanni Silvén. Mahdollisesti muita. Hinta on noin 10-15€/hlö.

Päätös: Joukkueen kokoonpano on Reetta Sihto/Emilia Hautamäki, Åsa Pihlström, Marilla Timonen ja Fanni Silvén.

## 19. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Tamarkilta on tullut kutsu 53. Vuosijuhliin 4.3. Kahdelle hengelle. Ilmoittautuminen päättyy 6.2. Klo 11 Keskustellaan siitä, onko halukkaita edustajia vuosijuhlille.

Keskustelu: Vujut ovat hiihtolomaviikolla, joka hankaloittaa osallistumisen pääsyä. Kiinnostuneita Marilla ja Viltsu.

Päätös: Tamarkin vuosijuhliin lähtevät Marilla Timonen ja Vilhelmiina Kivioja.

## 20. META

Virkistäytyminen suunnitteilla, haalarimerkkien ompelua ja rentoa hengailua. Puheenjohtaja Vilhelmiina houstaa. Esitetään ajankohdaksi ke 1.2. Klo 18. Järjestökummi on osoitettu Trey:ltä, ja hän haluaisi tavata hallituksen. Hervantaexcu hallitukselle Trey:n toimistolle. Ehdotetaan ke 8.2. Klo 10. Tai ke 15.2. Klo 10. Viltsu vahvistaa ajankohdan.

## 21. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.57.

Pöytäkirja hyväksytty

20.02.2023

Tampere

Vilhelmiina Kivioja

Puheenjohtaja

Marilla Timonen

Sihteeri